



Uppgjord (även faktaansvarig om annan) Paulina Lund		Dokumentnamn Styrelsemöte 2015-05-31	
Dokumentansvarig/Godkännande	Kontrollerat	Datum	Projekt Styrelsemöte

## PROTOKOLL

fört vid Falu Ridklubbs styrelsesammanträde 31 maj 2015

Närvarande: Maria Nergaard  
Carin Bengtsson  
Christin Ottervald  
Paulina Lund

- Öppnande § 1 Ordförande Maria Nergaard öppnade mötet.
- Ungdomssektionen, US § 2 Eftersom styrelsen inte fått någon information från US under året bjöds de särskilt in till dagens möte. Ingen av dem hade möjlighet att komma och det lämnades heller inte någon skriftlig rapport. Styrelsen önskar mer kontinuerlig återkoppling framöver. Mimmi W kommer att närvara på nästa möte som US har, den 8 juni kl 17.
- Rapportering från ridskolan § 3 Ingen rapport från ridskolan inlämnad. Önskas tre dagar innan mötet den 14 juni.
- Möte med kommunen om fastigheten § 4 Den 22 maj hade Björn och Marika möte med fastighetsförvaltningen på Falu kommun och K-Fast. Björn har skrivit minnesanteckningar och styrelsen gick igenom dessa. Ridhusbotten, nödbelysning, Hala stallgångar, täckeshängare, skogshagarna var frågor som diskuterades. Flera punkter faller under kommunen att ta tag i. Styrelsen önskar kompletterande muntlig information från Björn vid nästa möte.

### Ridhusbotten:

Fastighetsförvaltningen kommer titta på jobbet men K-Fast kommer betala då det anses att ridhusbotten ej är klar för förvaltning.

### Nödbelysning:

Räddningstjänsten och ridsportförbundet kan ha olika krav här så Marika ska återkomma till fastighetsförvaltningen med minimikraven från ridsportförbundet. Förvaltningen åtgärdar detta. K-fast tar hand om funktionskontroll på befintlig nödutgångsbelysning.

### Hala stallgångar:

Förvaltningen tar kontakt med betongkunnig personal för bedömning om bästa sätta att åtgärda våra slitna och hala golv.

### Täckeshängare:

Verksamhetsfunktion och faller under FRK:s ansvar. Styrelsen beslutar att detta inte är ett problem som behöver åtgärdas med nya täckeshängare. Luckorna ut mot stallgångarna hålls stängda som en säkerhetsåtgärd om det finns risk att hästarna skadar sig.

### Skogshästhagarna skick:

Hagarnas nuvarande skick är otillräckligt och vi får skador på hästarna i dagsläget. Då vi arrenderar hagarna och har ansvaret för att skicket bibehålls samt måste stämma av förändringar med parkförvaltningen måste styrelsen ta upp frågan om brukandet av hagarna så snart som



Uppgjord (även faktaansvarig om annan) Paulina Lund		Dokumentnamn Styrelsemöte 2015-05-31	
Dokumentansvarig/Godkännande	Kontrollerat	Datum 2015-05-31	Projekt Styrelsemöte

möjligt samt eventuella åtgärder. Styrelsen önskar att detta ska kunna upphandlas och utföras så det är klart när hästarna kommer tillbaka efter sommarbete.

- Hästar § 5 Zlatan är nyinköpt storhäst. Kvarstår shettis och ytterligare en ponny eller stor häst.
- Ekonomi § 6 April månads utfall redovisas. LOK-stödet är betydligt lägre och borde vara högre än vad det är. Detta behöver följas upp för att se vad det beror på. Det är mer intäkter på ridavgifter än budgeterat. Ökade intäkter och utgifter i kiosken.
- Funktionärsresa Strömsholm § 7 Den 6 juni anordnas funktionärsresa till Strömsholm. Pengar till resan finns på tävlingssektionen.
- Voltige § 8 Förra mötet informerade Anna T om voltige-verksamheten. Styrelsen anser att voltigen är en positiv och intressant verksamhet och diskuterade vidare hur verksamheten ska utvecklas på bästa sätt. Diskussionen fortsätter i frågan.
- Justerare § 9 Till att justerare dagens protokoll valdes Christin Ottervald. Föregående protokoll återstår att justeras av Mimmi.
- Nästa möte § 10 Nästa möte blir 14 juni kl 14:00, på Kopparhatten. Avslutning inför sommaren.
- Övriga frågor § 11 Staket vid lilla planen utan för stallet (shettisbanan) kan sponsras. Vi behöver få tag på en hantverkare som kan lämna offert. Björns kontakt var fullbokad till september. Förslag på hantverkare eller resurs behövs. Kanske kan man kontakta Samhall eller liknande?

Carin fick in en synpunkt från utomstående vid helgens tävlingar. Föreningen har fina lokaler, men varför så många förmanings- och informationslappar överallt? Styrelsen uppmanar ridskolan att plocka ner alla och samla ihop. Vilka är relevanta? De som ska vara kvar sammanställs till en lista med förhållningsregler som hängs på lämpliga ställen. Tydligt och prydligt.

Slangar som ligger kvar ut till hagarna (shettisarna, hoppbana, hagarna). Dessa ska ej dras fram och tillbaka. Ridskolan ska inventera hur mycket slang som finns, hur mycket som behövs och sen köpa till det som fattas.

- Avslutande § 12 Maria avslutade mötet.



Uppgjord (även faktaansvarig om annan) <b>Paulina Lund</b>		Dokumentnamnr <b>Styrelsemöte 2015-05-31</b>	
Dokumentansvarig/Godkännande	Kontrollerat	Datum <b>2015-05-31</b>	Projekt <b>Styrelsemöte</b>

Paulina Lund

Maria Nergaard

Christin Ottervald